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ZAPISNIK 

(ekstrakt) 

Sa 6 (redovne) sednice Komiteta za Zajednice - Dragaš, održane 26.06.2023.godine u 11:00 

časova, sa ovim: 

     Dnevnim redom  

1. Razmatranje i usvajanje Zapisnika sa prethodnog sastanka 

2. Razmatranje materijala Skupštine za 7 sednicu Skupstine opstine, 

3. Eventualno. 

 

g. Miralem Rahte - Postovani clanovi Komiteta za Zajednice, predstavnici OSCE, svi prisutni 

gosti, otvaram 6 sastanak Komiteta za Zajednice za ovu godinu, pre samog pocetka ovog 

sastanak zelim da utvrdim da li imamo kvorum. Posto imamo. Da postavim pitanje da li su svi 

clanovi Komiteta za Zajednice dobili materijal u zakonski odredjeno vreme, preveden na vasim 

maternjem jezicima? Da li se nekoj javlja za rec u vezi dnevnog reda. Stavljam na glasanje 

usvajanje današnjeg predloženog dnevnog reda. Koje za-, protiv-, uzdržani-. Pošto je usvojen 

dnevni red prelazimo na prvu tačku dnevnog reda. Zelim da pozelim dobrodoslicu kolegama iz 

Komiteta za Zajednice iz opstine Malisevo. Dobro nam dosli. Mi smo kao komitet bili u posetu 

komitetu opštine Mališevo, da razmenimo naša iskustva, to se desilo zahvaljujući podrške 

OSCE-a, posetili smo opštinu Mališevo, se videli smo njihov rad. Ova poseta se desila na način 

kako bi razmenili iskustva i kako bi ti mi poboljšali rad komiteta. Nakon ovog sastanka imamo 

zajedno sa gostima iz Mališeva posetu direktoratu kulture i obrazovanja kao i posetu našem 

muzeju u opštini Dragaš. Nakon toga imamo ručak koje je organizovao OSCE. 

 

Tačka I - Razmatranje i usvajanje Zapisnika sa prethodnih sastanaka 

g.Miralem Rahte – Da li se nekoj javlja za rec u vezi ove tacke dnevnog reda i zapisnika. Posto 

nema, stavljam na glasanje usvajanje ovu tacku dnevnog reda. Koje za-, protiv-, uzdržani-. 

Zaključujem da se usvaja ova tačka dnevnog reda. 

g.Suada Bajrami - Zdravo svima! Dobrodošli našim kolegama iz Mališeva! Kao Skupština 

Dragaša, nemamo informaciju da imamo nakon što je neko posetio tamo, ili ne znam ko... ko je 

tamo bio posetilac a sa zadovoljstvom i mi bi smo tamo učestvovali, nakon što smo videli rad 

Skupštine Mališeva, takođe želim dobru saradnju. Hvala vam! Osim pojašnjenja, želimo da 

znamo ko je tamo bio i šta je tamo radio, jer smo potpuno neinformisani. 

g.Miralem Rahte – OSCE je pozvao mene kao predsedavajućeg komiteta kao i šefa kancelarije 

za zajednica. Bili smo nas dvojica samo na način da se upoznamo sa radom komiteta u Mališevo. 

Mislim da će se ova saradnja nastaviti i da će uskoro i članovi komiteta biti aktivirani u ovaj 

proces upoznavanja, rada, razmene iskustava. Pre svega na ovaj sastanak smo bili radi 

upoznavanja, posetili smo Dom zdravlja u Mališevo, da se upoznamo sa procentom 

zapošljavanja iz većinske zajednice. Posetili smo iz školu u Mališevo. Posetili smo manjine. Da 
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vidimo kako se snalaze manjine u toj opštini za da se nije da ima puno članova iz manjinske 

zajednice ali ovo ikustvo je dobro došlo za sve nas. 

g.Nedzmidin Sejdilar - Gospodine predsedavajući ja mislim da je vama pod hitno potreban neki 

kurs za izražavanje. Vi ste malopre rekli da su toj poseti prisustvovali članovi komiteta. Kada se 

izražavate morate obratiti pažnju kako se izražavate. Nisam znao da i OSCE vrši diskriminaciju 

prema članovima komiteta. Od svih nas ovde kako su našli da samo vas izaberu i šefa kancelarije 

za zajednice. I molim vas, kao treća stvar, nemojte da koristite izraz manjine, to su pripadnici ne 

većinskih zajednica. Kada kažete manjina to može biti uvredljivo. 

g.Miralem Rahte – Zahvaljujem, što se tiče izražavanja vi ste se ljutila i kada sam vas nazvao 

gospodinom, tako da ne obraćam pažnju na vaše kritike u ovom slučaju. Da li se još neko drugi 

javna za reč. Stavljam ovu tačku na glasanje. Ko je za, protiv, uzdržan. 

 

Tačka II - Razmatranje materijala Skupštine za 6. sednicu  

g. Miralem Rahte – Dnevni red skupstine ima sledece tacke: 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodnog sastanka, 

2. Usvajanje Srednjeročnog budžetskog okvira (SBO 2024-2026) 

3. Eventualno 

g.Miralem Rahte - Prelazimo na drugu tačku dnevnog reda a, usvajanje srednju ručnog budžetskog 

okvira za 2024 do 2026 godinu. Za ovu tačku mogu da kažem da na jednom od sastanaka sa šefom 

kancelarije za zajednice, pod predsednikom, videli smo da norma koja je u praksi u već od prošle 

godine, procenat budžeta je pravilno raspoređen. Budžet po selima što se tiče kapitalnih investicija, 

i koliko je koje selo dobilo od sredstava to je već nešto drugo ali možemo da zaključimo da 

procenat novca za sela iz nevecinske zajednice i norma koja se od prošle godine postavljena u 

praksi ona je ispunjena. Da li se neko javlja za reč povodom ove tačke. 

g.Nedžmidin Sejdilar - Gospodine Kolloni. Nadam se da se nećete ljutiti pošto ću se vama direktno 

obratiti, znate da sam bio prisutan i na prethodnom komitetu kada se raspravljalo u vezi centralnog 

vodovoda. Moje kolege su vam postavili neka pitanja na koja ste veoma vešto izbegli da date 

konkretan odgovor. Po pitanju ovog vodovoda mene konkretno zanima, šta će se dogoditi, jer ste 

vi sami rekli da će do nekih sela biti odvedem vodovod do rezervoara i da se neće raditi seoska 

infrastruktura. Mene konkretno zanima šta će biti sa onim selima gde se neće dirati infrastruktura. 

Da li će ti mestani morati placati, obzirom da imaju svoje izbore vode, i druga stvar koliko sam ja 

upoznat vi ste počeli sa radom, već je počelo iskopavanje od mesta zvanog Vlaska do Cisti, čak su 

bageri prolazili kroz privatnu imovinu i građani su uznemireni. Da li ste vi pre početka izvođenja 

ovih radova imali javne sastanke sa stanovnicima ovih sela, da li ste obavestili seoske odbore i da 

mi odgovorite konkretno na ova pitanja. 
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g.Miralem Rahte - Da li se još neko drugi javna za reč. Stavljam ovu tačku na glasanje. Ko je za, 

protiv, uzdržan.  

Tačka III – Eventualno 

g.Miralem Rahte – U okviru ove tacke zelim da dam rec nasim kolegama iz Maliseva ako zele da 

se obrate nasem Komitetu.  

g.Amrush Helshani - Hvala Vam, dragi predsedavajuci Komiteta! Pozdrav, poštovani zameniče 

načelnika opštine, svi prisutni članovi ovog Komiteta! Ja sam Amrush Helshani, ja sam 

predsednik Komiteta za zajednice u opštini Mališevo, a takođe i član Skupštine opštine. 

Zadovoljstvo mi je da sam danas u opštini Dragaš. Zahvaljujem se predstavnicima OEBS-a što 

su stvorili priliku za razmenu iskustava između dve opštine. Ova poseta ima dobru svrhu, jer smo 

ranije imali članove ove komisije iz opštine Dragaš u opštini Mališevo i naravno podelili smo 

svoja iskustva, bilo dobra ili... vidim i dobru organizaciju ovog Komiteta i želim im dobar rad. 

Ja, u znak poštovanja prema radu ovog komiteta, želeo bih, ako mi dozvolite, da pozovem 

potpredsednika, želeo bih da podelim simbol opštine Mališevo za ovaj Komiteta, a mi vas 

čekamo, i veoma ste dobrodošli ponovo u opštinu Mališevo, jer zaista, mi u opštini Mališevo 

imamo samo 56 članova, imamo 12 porodica iz manjinske zajednice, koje žive i rade u opštini 

Mališevo, ali u opštini Dragaš vidim da ima malo više zajednica i naravno da možemo steći 

iskustvo još vise te ih realizovati na terenu. Zamenice gradonačelnika, ako možete...to je logo 

opštine Mališevo, to je pozdrav u ime gradonačelnika opštine, Ekrema Kastratija. Hvala na reči! 

Vjerujem da ćemo nastaviti saradnju. Za sve što Vam je potrebno, nasa iskustvo i slicno, 

dobrodošli ste i otvoreni smo za saradnju. Potpredsjednice, hvala vam puno na prilici!  

g.Resul Fetahu - Hvala! Pre svega, dobrodošli u opštinu Dragaš predstavnicima opštine 

Mališevo! OEBS, opštinski direktori, šefovi odbora! Čestitam vam što imate dobru saradnju sa 

Komitetom za zajednice iz opštine Dragaš, nadam se da ćete nastaviti još bolju saradnju u 

budućnosti. U ime gradonačelnika Bedžeta Dželadinija, koji nije ovde, on je na hadžu, 

zahvaljujemo se gradonačelniku opštine Mališevo, gospodinu Ekremu Kastratiju, i svim 

stanovnicima opštine Mališevo! Hvala vam! 

g.Nedžmidin Sejdilar - Poštovani kolega iz Mališeva, hvala vam još jednom, ali molim vas da ne 

preuzimate praksu od ovog Komiteta, jer je ovaj Komitet nefunkcionalan. Okupljao nas ovdje 

samo da bi uzeli dnevnice. Pošto već znate kako ovaj gospodin vodi Komitet, nije dozvolio 

direktoru da mi odgovori. Iz tog razloga, hvala vam puno što ste nas posetili, nadamo se da ćemo 

i vas posetiti, ali nemojte da se oslanjate na praksu ovog Komiteta, jer ce te doziveti neuspeh! 

g.Miralem Rahte - Imamo jedan zahtev upućen ovom komitetu od strane građana Dragaša. 

Pročitaću ovaj zahtev. Mi dole navedeni građani kao poreski obveznici ove opštine izražavamo 

neslaganje i zamerku u vezi projekta izgradnje parka koji se nalazi na gradskom groblju. Želimo 

da pojasnim u da nismo protiv ulaganja u parkove i zelene površine. Ovako konkretnom slučaju 

iznosimo svoje zamerke u pogledu lokacije za imajući u vidu da je ovaj park bio planiran da 

bude izgrađen na gradskom groblju i da postoji tu staro gradsko groblje upravo tu gde treba park 

da bude. U koliko se ovaj projekat realizuje smatramo da će to biti nepotrebna i uzaludna 

investicija. Ovaj projekat se ne uklapa u našu kulturu i tradiciju da se parkovi grade na groblju. 
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Ovom peticijom tražim od navedenih organa da preispita ju ovaj projekat. U nastavku su i 

potpisnici ove peticije... Povodom ovog zahteva ja sam se konsultovao i sa gradonačelnikom, 

međuvremenu imamo i kontra peticiju, koja ima više potpisnika, peticija koja dolazi iz odbora 

sela Dragaš i njihov pečat. Da se ovaj park upravo izgradi na tom mestu. U petici ima više 

potpisa, moj predlog je da sačekamo direktorat urbanizma da donese odluku i da eksperti utvrde 

ove činjenice. 

g.Nedžmidin Sejdilar - Ja znam da vlast na peticije odgovara kontra peticijama, to je ono što smo 

na prethodnoj sednici imali prilike da vidimo u onom haosu koji se dogodio. Ja sam i tada 

kritikovao vlast, ko je taj koji može da potpisnike javno izlaže i kritikuje i time su prvi potpisnici 

bili suočeni pretnjama i raznoraznim drugim ucenama. Meni je drago da vlast svom čoveku, 

kako bi isplatila dugove od predizborne kampanje, žele sada da mu naprave parking i park blizu 

njegovog restorana. Meni je zaista drago da mu je vlast organizovala i kontra peticiju. I to mi 

jako lepo ide u prilog, ja sam srećan zbog toga. Zato što su ću posle ovoga, ja lično podneti 

krivični postupak protiv određenih ljudi ove opštine. Ja ću lično podneti krivični postupak, i za 

pretnje i za ucene i za zloupotrebu javnog budžeta. 

g.Miralem Rahte - Da li se neko drugi javlja za reč. Pošto nema drugih diskutanta, ovim 

zatvaram današnje zasedanje komiteta za zajednice. Hvala. 

 

 

Predsedavajući komiteta: Miralem Rahte 

___________________________ 


